YUXING



关于我们 About us

色彩是所有生命的渴望,现代文明的高速发展让我们的生活需要 色彩,也更需要宇星!因为宇星缤纷色彩,世界得以看见。

Color is the desire of all lives. The rapid development of modern civilization makes our life need color, and also need **YUXING**More! because **YUXING** makes color and let the world see it.

宇星历经40多年的发展,目前年产量达到20万吨。宇星产品涵盖 氧化铁红、黄、黑、棕、绿、橙、蓝等,宇星产品不仅光泽鲜艳、性能 稳定,而且具有独特的耐候性和耐腐性,畅销世界各地。

After more than 40 years' development, **YUXING** has the biggest iron oxide pigment factory in china, present annual capacity of 200,000 tons. **YUXING** product covers iron oxide red, yellow, black, brown, green, orange, blue etc. Besides bright color and stable performance, **YUXING** iron oxide pigment also has unique weatherability and rotproofness, it is well received around the word.

宇星不仅致力于生产经营,而且忠实地履行社会责任,保护生态环境,强化安全生产,关爱员工健康,工厂采用低碳、环保、清洁的第三代氧化铁生产技术,生产过程采用DCS全自动化控制系统。

Not only devoting to production and management, YUXING also fulfills social responsibility, preserves the ecological environment, intensifies working safety, and cares employee health. our factory applies the third generation of iron oxide production technology, which is of low-carbon, green and clean. all the production process is equipped with DCS automatic control system.

作为GB/T 1863-2008、氧化铁行业绿色工厂评价导则、绿色设计产品评价技术规范氧化铁颜料等氧化铁颜料国家标准的主要起草人之一,宇星专注于将氧化铁作为先进材料的研发、测试和应用。我们时刻围绕可持续发展观,利用科学的力量,开创未来氧化铁使用的新领域,让我们的未来更安全、更洁净、更绿色。

As main drafter of iron oxide national standard GB/T 1863-2008, the green plant evaluation guide for the iron oxide industry, and the green design product evaluation technical specification for iron oxide pigments, **YUXING** concentrates on iron oxide research, testing and application in advanced material field. we hold the sustainable development concept to create new field for iron oxide application with science strength, to make our future more safe, clean, and green.



清水,莹珠,紫砂漾; 执着,专注,宇星立。 紫砂,最好的茶具,名满寰宇; 宇星,世界一流的氧化铁颜料工厂,畅销全球。 生同根,誉天下。

With rinsing and sparkling dew, we make Zisha.
With Persistence and focus, we build **YUXING**.
Of best tea set is global shining zisha.
Of world famous iron oxide pigment manufacturer is **YUXING**.
Born same we were, world known we are.







江苏宇星科技有限公司

电话:+8651087110080 传真:+8651087110688

E-mail:ct@yuxingpigment.com

地址:江苏省宜兴经济技术开发区红塔东路99号

YUXING PIGMENT CO., LTD.

Tel: +86 510 8711 0080
Fax: +86 510 8711 0688
E-mail: ct@yuxingpigment.com
Address: No.99 East HongTa Road, Yixing Economic and
Technological Development Zone,
Jiangsu Province, 214201, P.R.China









